
 
ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

 

ΧΡΙΣΤΙΝΑ ΣΤΑΡΑΚΑ 
Βουλευτής Αιτωλοακαρνανίας ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

  

                                                   

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Λ. Αυγενάκη 

Θέμα : Ανάγκη άμεσης πληρωμής της ειδικής ενίσχυσης βάμβακος στους 

βαμβακοπαραγωγούς.  

Κύριε Υπουργέ, 
 
Κάθε χρόνο η πληρωμή της ειδικής ενίσχυσης βάμβακος είχε ολοκληρωθεί μέχρι τον Μάρτιο. Σήμερα 
έρχεται ο ΟΠΕΚΕΠΕ και το ΥπΑΑΤ και λέει ότι η πληρωμή στις συνδεδεμένες θα γίνει τον Απρίλιο όπως 
παραδέχτηκε και ο Πρόεδρος του ΟΠΕΚΕΠΕ με ανακοίνωση του. Πέρα όμως από την καθυστέρηση ένα 
άλλο πρόβλημα αναστάτωσε τους βαμβακοπαραγωγούς, αυτό της ξαφνικής κοινοποίησης των 
αποτελεσμάτων ελέγχων του ΟΠΕΚΕΠΕ μέσω monitoring  (δορυφόρος). Έτσι πολλοί παραγωγοί είδαν 
τα αγροτεμάχια τους να είναι μη επιλέξιμα. Για τους βαμβακοπαραγωγούς αυτή η εξέλιξη είναι 
καταστροφική σε  πολλές περιοχές της χώρας. Βγάζει πολλά αγροτεμάχια 'κίτρινα', σύμφωνα με την 
ανακοίνωση του ΟΠΕΚΕΠΕ και προτείνει στους καλλιεργητές βάμβακος να κινήσουν τη διαδικασία 
ένστασης μέσω των ΚΥΔ κάτι που έρχεται σε αναντιστοιχία με τους περισσότερους 
βαμβακοπαραγωγούς, οι οποίοι έχουν ολοκληρώσει τη καλλιέργεια τους και δεν είχαν κανένα 
πρόβλημα και γι’ αυτό τον λόγο απορούν πώς τα αγροτεμάχια τους χαρακτηρίζονται ακατάλληλα 
σύμφωνα με τα αποτελέσματα του monitoring. 
 
Επειδή πολλοί παραγωγοί έχουν συλλέξει  την παραγωγή τους, την έχουν παραδώσει στα 
εργοστάσια και έχουν αναρτήσει στο μηχανογραφικό σύστημα του ΟΠΕΚΕΠΕ τα προβλεπόμενα, 
ώστε να πάρουν την συνδεδεμένη επιδότηση που αντιστοιχεί σε περίπου 73€/στρέμμα πλέον 
κινδυνεύουν από την καθυστέρηση του ΟΠΕΚΕΠΕ είτε λόγω λάθους του monitoring, να χάσουν την 
επιδότηση που τους αναλογεί και δικαιούνται για τις καλλιέργειες βάμβακος έτους 2023. 
 
Ερωτάται ο Κύριος Υπουργός: 
 

1) Πέραν των ελέγχων μέσω δορυφόρου έχουν πραγματοποιηθεί ή προβλέπεται να γίνουν 
δειγματοληπτικοί επιτόπιοι έλεγχοι από τον ΟΠΕΚΕΠΕ; Και αν πραγματοποιήθηκαν τι 
έδειξαν αυτοί; 

2) Πόσο γρήγορα θα κινηθούν οι διαδικασίες ώστε να πληρωθούν πριν το Πάσχα οι 
καλλιεργητές βάμβακος στο συνoλo τους συμπεριλαμβανομένων και αυτών που δήλωσαν 
αντίρρηση για τα αποτελέσματα του monitoring; 

 

Αθήνα, 19 Μαρτίου 2024 

 
Η ερωτώσα βουλευτής 

 
Χριστίνα Σταρακά 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

859

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/3/2024

Ώρα κατάθεσης:

11:34'




